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او با بیان این که خدا را بابت نعمت بسیج شاکر هستیم گفته امروز جمهوری اسلامی حرف اول را در منطقه میزند و نظام

سلطه ۴۰ سال است نتوانسته کاری کند.

محمد مخبر، معاون اول ابراهیم رئیسی عنوان کرد؛ 

محمد مخبر، معاون اول ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور ایران در آیین افتتاحیه ۲۵۵۰ پروژه محرومیتزدایی سازمان بسیج
مستضعفین اظهار داشت:

خدا را بابت نعمت بسیج شاکر هستیم.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از تسنیم، او گفت:

بسیج یک سازمان و تشکیلات نیست بلکه تفکر و فرهنگی است که سراسر جهان اسلام را فراگرفته و همین تفکر در محور
مقاومت وجود دارد. در تقابل جمهوری اسلامی و غرب چیزی که موجب شده سربلند باشیم فقط تجهیزات نظامی نیست البته

تجهیزات و پیشرفتهای نظامی بسیار مؤثر است و هر کسی امکانات دارد ولی نتیجه این میشود که در حضور ناوهای
آمریکایی، کشتیِ دزدیده شده برگردانده میشود و آمریکاییها زانو میزنند و هر دو طرف سلاح بهدست دارند ولی ما برتری
داشتیم. بسیج همیشه در خط مقدم خدمت به مردم است و هیچ جا، هیچ دستگاهی جلوتر از بسیج نبوده است. خداوند نعمات

بیشماری را به جمهوری اسلامی عطا کرده، مشکلاتی که در کشور وجود دارد به نسبت راهحلها قابل قیاس نیست و
راهحلهای بسیاری وجود دارد. ما ظرفیتهای فوق العادهای در تمامی بخشها اعم از دریا، معدن، کشاورزی و سایر عرصهها

داریم که میتواند کشور را نجات بدهد. در معضلاتی که در حل مشکلات به مردم رجوع کردیم موفق بودهایم و حتی در
فتنههایی که در کشور رخ داده حضور مردم در صحنه مشکل را خودشان حل کردهاند. در همه مشکلاتی که الان با آن مواجه

هستیم دولت مصمم است از ظرفیت بسیج حداکثر استفاده را داشته باشد چون نماد مردم بسیج است. بسیجی قشر خاصی و
جریان خاصی نیست هیچ مشخصه خاص خارج از مردمی بودن ندارد. بسیج یک مکتب الهی است که تمام شئونات افراد را در

بر میگیرد.

مخبر اظهار داشت:

اقتصاد باید به مردم سپرده بشود. الان سیاست دست مردم است و نظام سلطه ۴۰ سال است نتوانسته کاری کند. امروز
جمهوری اسلامی حرف اول را در منطقه میزند چون این عرصه را به مردم سپردهایم. تا الان در اقتصاد کار به دست مردم

سپرده نشده و گرفتار شدیم و یکی از عواملی که میتواند وضعیت موجود را به دست مردم برساند و کار به مردم برسد
بسیج است و دولت مصمم است از همه ظرفیتهای بسیج استفاده کند. تا الان بیشتر از ۲۰ درصد ظرفیت بسیج استفاده

نشده و باید بیشتر از این ظرفیت مهم استفاده کرد. با استفاده از ظرفیت بسیج و سپردن کار به مردم میتوانیم به سرعت
مشکلات را حل کنیم. در همین ماجرای گرانی و نظارت بر بازار نیز با بسیج توافق شده و یک آرامشی در این عرصه حس
میشود. مشکل اصلی کشور بحث اشتغال است و اگر حل بشود سایر مشکلات حل میشود و در این زمینه هم از طرفین

بسیج استفاده میکنیم.

معاون اول رییس جمهوری با تاکید بر اینکه گرانی زمینه ها و پیش فرض هایی دارد گفت:

با یک کسری بودجه جدی و محدودیتهای درآمدی مواجه هستیم و چیزی که تحویل گرفتیم تورم بالایی بود.
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[1] ابراهیم رئیسیبرچسب ها: 
[2] بسیج
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